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Interpellation till: 
Kunskapsnämndens ordförande 
Håkan Eriksson (S). 

 
 
 
 
Kommunen ansökte inte om de viktiga pengarna 
 
 
Under höstterminen 2020, hade Karlskrona kommun möjlighet att ansöka om 
statliga pengar för 15 förstelärare. Men kommunen sökte endast för tio 
tjänster vilket också beviljades. 
 
För att få de mest erfarna och kompetenta lärarna att vilja leda det 
pedagogiska arbetet framåt och stödja övriga lärare på utsatta skolor i 
Karlskrona, erbjuder staten dubbelt lönepåslag. Ett sådant lönepåslag 
motsvarar 10 000 kronor mer per månad. 
 
Regeringen avsatte 205 miljoner kronor för höstterminen 2020. Endast 138 
miljoner kronor av dessa söktes. 
 
Det betyder att Karlskrona kommun bara ansökte om två tredjedelar av de 
möjliga bidragen. Det är mycket märkligt att kommunen inte tar tillvara på 
möjligheten att tillsätta så många förstelärare som möjligt. 
 
Karlskrona kommun hade möjlighet att få statlig ersättning för 15 
förstelärartjänster på Tullskolan, Sunnadalskolan och Fischerströmska 
gymnasiet. 
 
Karlskronas skolor är i nuläget underfinansierade och då är det 
anmärkningsvärt att man inte sökt för hela det tillgängliga beloppet.  

 



Jag ställer följande frågor till dig Håkan Eriksson: 
 
Varför har man inte sökt för det hela tillgängliga beloppet? 
 
Hur har du säkerställt att lärarna har fått information om tilläggsbeloppet och 
vad det innebär att vara förstelärare? 
 
Anser du att nuvarande resurser är tillräckliga för att ge stöd och hjälp till 
lärare och elever? 
 
 
Emma Swahn Nilsson (M)  
2:e vice ordförande i kunskapsnämnden  

 


